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 Protokół nr 143/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 stycznia 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/. Na wniosek Członka Zarządu rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 

1. Zapoznanie się z opiniami związków zawodowych dotyczącymi projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie  wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz 
zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w 
Kurzętniku. 

3. Zapoznanie się z informacjami o przyjęciu osób do Domu Pomocy Społecznej w 
Grodzicznie. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 142/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/368/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich 
przechowywanie. 
 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania   w sprawie 
nieważności powyższej uchwały z Wydziału Prawnego i Nadzoru Warmińsko-Mazurskiego 
Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie. Z pisma wynika, iż Rada Powiatu powinna ustalić 
wysokość kosztów, o których mowa w art. 130a ust. 2 a ustawy Prawo o ruchu drogowym, 
ponieważ „zapisy § 3 uchwały nie ustalają wysokości tych kosztów, a określają jedynie górną 
granicę”. W związku z powyższym § 3 uchwały otrzymał brzmienie: „Ustala się wysokość 
kosztów, powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu, jeżeli przed wydaniem 
dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania ustaną przyczyny jego usunięcia –         
w wysokości 75% opłaty określonej w  § 1 uchwały, z uwzględnieniem rodzaju pojazdu”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany Statutu Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że w zgodnie z sugestią  Wydziału Prawnego i Nadzoru Warmińsko-
Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie oraz brzmieniem ustawy z dnia 12.03.2014r. o 
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Pomocy społecznej w § 6 Statutu PŚDS-u zastąpiono słowo „organizacją” słowami „jednostką 
organizacyjną”. W związku z powyższym § 6 otrzymał brzmienie: „Dom jest jednostką 
organizacyjną pomocy społecznej i może świadczyć swe usługi dla 43 podopiecznych”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe 
Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że chodzi tutaj o grunt przeznaczony na miejsce parkingowe we 
wiacie usytuowanej na działce przeznaczonej do sprzedaży /parking/. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Niepublicznemu Zakładowi Opieki 
Zdrowotnej – Ośrodek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego Powiatowemu Urzędowi Pracy w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół im.    
C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że jeżeli chodzi o powyższy projekt uchwały to pisemna  
procedura konsultacyjna ze związkami zawodowymi została zakończona /ZNP – opinia 
pozytywna, NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” – opinia negatywna/. 
Pani Sekretarz przypomniała, że związki zawodowe zostały zaproszone na Komisję Oświaty, 
która odbędzie się 20 stycznia celem ustosunkowania się do przedmiotowych projektów 
uchwał. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyłączenia i zamiaru likwidacji Technikum w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
  
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
 
Pan Korecki wyjaśnił, że jest to kontynuacja porozumienia partnerskiego w zakresie 
wspólnego promowania projektu pn. „Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur”. 
Dodał, że środki finansowe w wysokości 2000 zł zostaną przeznaczone na organizację 
konferencji pod nazwą „Kształtowanie oferty turystycznej regionu Warmii i Mazur”. 
Poinformował, że za koordynacje przedsięwzięcia będzie odpowiadał samorząd 
województwa. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w 2014r. 
 
Pan Korecki poinformował, że na działalność biura regionalnego w Brukseli przeznacza się 
kwotę w wysokości 2 490 zł.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia do realizacji w 2014r. kalendarza powiatowych uroczystości i 
konkursów o charakterze edukacyjnym oraz kulturalnym. 
 
Pan Wicestarosta zapytał, czy jest ustalony kalendarz imprez sportowych na 2014r., ponieważ 
pan Andrzej Andrzejewski – radny Rady Powiatu wnioskował, żeby był ustalony jeden 
kalendarz imprez powiatowych wraz z imprezami sportowymi. Pan Korecki wyjaśnił, że 
imprezy sportowe odbywają się według kalendarza sportowego ustalonego na rok szkolny. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy kalendarz sportowy był zatwierdzony uchwałą. Pan Korecki 
odpowiedział, że nie, natomiast może przygotować stosowną uchwałę. Pan Wicestarosta 
poprosił pana Koreckiego, żeby przygotował informację o imprezach sportowych na 
najbliższe posiedzenie Zarządu.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia do realizacji w 2014r. celów operacyjnych wynikających z 
„Powiatowego programu promocji zdrowia i profilakty ki na lata 2007 – 2015”. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami 
związków zawodowych dotyczącymi projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  
wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu 
Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pan Korecki poinformował, że opinia ZNP stanowiąca załącznik nr 3 jest w części negatywna 
- „w kwestii dopełnienia etatów i dalszego zatrudnienia pracowników Zespołu Szkół 
Rolniczych w Kurzętniku”, w części pozytywna – „w kwestii planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych”. Natomiast opinia NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” stanowiąca załącznik nr  
4 jest negatywna. 
Pan Wicestarosta poinformował, że są to ostatnie opinie związków zawodowych w sprawie 
w/w projektu uchwały. W związku z powyższym Zarząd podtrzymał swoje stanowisko i 
poprosił o zaproszenie związków zawodowych na Komisję Oświaty. 
 
Harmonogram konsultacji powyższego projektu uchwały stanowi załącznik nr 5. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie wyłączenia, rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że dyrektorzy szkół przekazali listy z danymi osobowymi i 
adresowymi rodziców i uczniów szkół wymienionych w projektach uchwał. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy dane na listach są kompletne. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że na listach są dane przygotowane przez dyrektorów 
poszczególnych szkół. Pan Wicestarosta zapytał, czy adresy są zweryfikowane. Pani 
Orłowska odpowiedziała, że organ prowadzący nie ma uprawnień do weryfikacji danych w 
gminach. Wyjaśniła, że taką weryfikacje danych może dokonać jedynie dyrekcja szkół.  
Pani Trzaskalska stwierdziła, że dyrektorzy szkół powinni być poinformowani iż ponoszą 
pełną odpowiedzialność za dane osobowo-adresowe rodziców i uczniów szkół. 
Pani Orłowska wyjaśniła, że dyrektorzy szkół otrzymali stosowne pismo w tej kwestii.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy wszystkie adresy rodziców są ustalone. Pani Orłowska 
odpowiedziała, że tak. Dodała, że są również ustalone adresy prawnych opiekunów uczniów.  
 
/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo”, któremu 
zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 6. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Amazonki” w Nowym Mieście Lubawskim, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 7. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Aktywności Lokalnej „Ziemia Nowomiejska”, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki.  
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 8. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że nie są jeszcze rozliczone porozumienia m.in. dotyczące 
utrzymania biura w Brukseli oraz zdania realizowane przez organizacje pozarządowe tj. przez 
stowarzyszenie „Nazaret”, PCK i Lokalną Grupę Działania „Ziemia Lubawska”. 
Pani Sekretarz poinformowała, że w dniu 30.12.2013r. /po sesji Rady Powiatu/ wpłynął 
wniosek stowarzyszenia „Nazaret” z prośbą o przesunięcie niewykorzystanych środków 
finansowych w kwocie 970 zł z dotacji powiatu na zakup oleju opałowego. Wyjaśniła, że 
udzielona została stowarzyszeniu odpowiedź, iż w związku ze zbyt późnym złożeniem 
wniosku Zarząd Powiatu nie miał możliwości jego rozpatrzenia i nie wyraził zgody na 
przesunięcie środków. Dodała, że stowarzyszenie zostało poinformowane, iż zgodnie z §11 
ust.1 umowy niewykorzystaną kwotę dotacji należy zwrócić w terminie 15 dni od dnia 
zakończenia realizacji zadania tj. do 15 stycznia. Z informacji, które uzyskała wynika, iż w 
dniu 15 stycznia stowarzyszenie zwróciło powyższą kwotę na rachunek bankowy Starostwa.  
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego włączenia powiatu nowomiejskiego do strefy 
przygranicznej objętej zasadami małego ruchu granicznego. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że rozmawiał w tej kwestii z Wojewodą Warmińsko – 
Mazurskim, który uważa iż powiaty znajdujące się poza strefą przygraniczną powinny podjąć 
przedmiotową uchwałę i skierować ją do wojewody oraz do samorządów gminnych i 
powiatowych województwa warmińsko – mazurskiego. Dodał, że na Komisji Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej również była poruszana powyższa sprawa.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pismo pana Józefa Blanka – Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 9. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyj ęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetowej. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że pan Kurowski zawnioskował o włączenie go do składu 
osobowego dwóch komisji stałych tj. do Komisji Budżetowej oraz do Komisji Oświaty, 
Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia. 
 
Wniosek Pana Bogumiła Kurowskiego stanowi załącznik nr 10. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Polityki 
Społecznej i Ochrony Zdrowia. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim na 2014 rok. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim na 2014 rok. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2014r. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF na 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014r. 
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie powiatu na 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu.  
Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją o 
wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za IV kwartały 
2013r. 
 
Informacja WTZ - u stanowi załącznik nr 11. 
 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z 
informacjami o przyj ęciu osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacje z DPS-u stanowią załączniki nr 12 i 13. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą budowy hali widowiskowo - sportowej przy 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Dodał, że z Urzędu Marszałkowskiego wpłynęło 
zapytanie dotyczące planów powiatu w powyższej kwestii. Pan Wicestarosta uważa, że jest to 
być może spowodowane konstruowaniem programu, który umożliwiłby otrzymanie dotacji na 
budowę tego typu obiektów. Stwierdził, że należałoby się zastanowić i podjąć decyzję w 
powyższej sprawie. Wyjaśnił, że na chwilę obecną jest wykonana dokumentacja techniczna na 
budowę hali widowiskowo – sportowej. Koszt budowy obiektu wynosiłby ponad 7 mln zł, 
natomiast z zagospodarowaniem terenu  ponad 10 mln zł. Poinformował, że spotkał się z 
panem Wodarą – dyrektorem ZSZ w Kurzętniku oraz z panem Umińskim – inspektorem z 
Wydziału Architektury i Budownictwa celem omówienia powyższej kwestii. W najbliższym 
czasie pan dyrektor Wodara ma udzielić odpowiedzi jakie minimalne oczekiwania ma szkoła 
w powyższej sprawie. Pan Wicestarosta uważa, że wielkość sali nie powinna odbiegać od 
wielkości standardowej sali gimnastycznej. Dodał, że zaprojektowana hala widowiskowo – 
sportowa posiada wymiary 40,32 m x 47,28 m. Pan Wicestarosta stwierdził, że jeżeli radni w 
porozumieniu z dyrekcją szkoły zdecydowaliby, żeby wybudować salę gimnastyczną o 
mniejszych wymiarach niż zaplanowana hala, to należałoby ją zaprojektować od podstaw, 
ponieważ zmiana istniejącego projektu byłaby kosztowana.  Ponadto poinformował, że pan 
Wodara w rozmowie z nim zgłosił problem z pomieszczeniem wszystkich uczniów w 
budynku szkoły. Pan Wicestarosta stwierdził, że można by tak zaprojektować obiekt, żeby 
wygospodarować pomieszczenia, w których odbywałby by się zajęcia lekcyjne lub można by 
w przyszłości dobudować budynek. Nadmienił, że pan Wodara zgłosił również brak 
odpowiednich pracowni dla uczniów kształcących się w zawodzie mechanik pojazdów 
samochodowych oraz dla uczniów kształcących się w zakresie obróbki metali.   
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Architektury i 
Budownictwa/ 
Pan Umiński szczegółowo przedstawił dokumentację techniczną zaplanowanej hali. Dodał, że 
z wiedzy jaką posiada wynika, iż można by się ubiegać o dofinansowanie sali sportowej o 
wymiarach boiska sportowego tj. 36 m x 19 m. Pan Wicestarosta stwierdził, że w najbliższym 
czasie należy rozpocząć konsultacje z radnymi oraz dyrekcją szkoły w powyższej sprawie. 
Dodał, że można by ogłosić konkurs na opracowanie koncepcji projektowej budynku sali 
sportowej. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Wicestarosty. 
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